
 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  4/2008 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  21 kwietnia 2008 roku 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - ………………………  
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2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie:Członkowie:Członkowie:Członkowie:    

3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 
 

4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 
 

5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek posiedzenia Komisji Oświaty... Nr 4/08 z dnia  21 kwietnia 
2008  roku - godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2007 rok – 

absolutorium. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                       

25 kwietnia 2008 roku. 
4. Informacja w zakresie opieki zdrowotnej na terenie Gminy. 
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2007. 
6. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

        W posiedzeniu, któremu  przewodniczyła Jolanta Kostka  – 
Przewodnicząca Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 
stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk 
Jodłowska - Wójt Gminy , Pani Lidia Orłowska Getler  - Sekretarz Gminy , 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy. 
 
Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka o godzinie 1000 otworzyła posiedzenie 
Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczyła, iŜ zgodnie             
z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co wobec 
składu Komisji wynoszącego   5 radnych stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i poddała pod 
głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w porządek 
obrad. 
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Ad.1.     Przyj ęcie protokołów z poprzednich posiedze ń. 
 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 

 
Protokół  Nr 1/2008 z dnia  1 lutego 2008 roku  /wyjazdowe/ 

 
 

Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół              
Nr 1/2008 bez uwag. 

 
 

Komisja przyj ęła do wiadomości odpowiedź na wnioski Komisji z dnia           
1 lutego 2008 roku. 

 
 
 

Protokół  Nr 2/2008 z dnia  6 lutego 2008 roku   
 
 

Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół              
Nr 2/2008 bez uwag. 
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Protokół  Nr 3/2008 z dnia  21 lutego 2008 roku  /wyjazdowe/ 

 
 

Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół              
Nr 3/2008 bez uwag. 

 
 

Komisja przyj ęła do wiadomości odpowiedź na wnioski Komisji z dnia           
21 lutego 2008 roku. 

 
 
 
Ad. 2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania bud Ŝetu za 

2007 rok – absolutorium. 
 
 

- przyj ęcie sprawozdania z wykonania bud Ŝetu za 2007 rok, 
 

 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- dokonała multimedialnej prezentacji szczegółowo omawiając sprawozdanie 
z wykonania budŜetu za 2007 rok..  
Następnie Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 095/g288/R/11/08 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia                     
14 kwietnia 2008 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu   z wykonania 
budŜetu Gminy Ustka za 2007 rok. 

 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- sprawa umorzeń podatków. Czy dotyczą głównie tylko emerytów                       
i rencistów. 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- umorzenia dotyczą nie tylko emerytów i rencistów. Są równieŜ przypadki 
losowe i teŜ są stosowane umorzenia podatków. Kwota umorzeń jest bardzo 
mała. By umorzyć podatek , badana jest sytuacja materialna podatnika. 
śądamy informacji o dochodach, o wydatkach, zasięgamy opinii Ośrodka 
Pomocy Społecznej. W stosunku do emerytów i rencistów te podatki                   
w pewien sposób tym ludziom wzrosły lecz ustosunkowujemy się do tych 
osób, którzy mają te duŜe budynki, które pozostały im jako dodatkowe, a nie 
prowadzą w nich działalności i nie ma garaŜy.  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 
 
- sprawozdania z wykonania bud Ŝetu za 2007 rok, 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała pozytywnie 
w/w  sprawozdanie. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- odczytał Uchwałę Nr 025/g288/A/11/08 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 31 marca 2008 roku w sprawie opinii 
pozytywnej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustka. 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie: 
 
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie sprawozdan ia                      
z wykonania bud Ŝetu za 2007 rok oraz udzielenia absolutorium 
dla Wójta z tego tytułu. 
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Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała pozytywnie 
w/w  projekt uchwały. 
 
 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dn iu                       
25 kwietnia 2008 roku. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał. 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Niestkowo”, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Gąbino”, 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Objazda”, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Starkowo”, 
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Charnowo”, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Rowy”, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Grabno, Zimowiska”, 

 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia programu p.n. „Plan 
Odnowy Miejscowo ści Wytowno”, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
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- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do stowarzyszenia               
o nazwie Zwi ązek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, 
 

 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu okre ślającego wysoko ść oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysłu gę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia, ustalenia regulami nu 
wysoko ści, szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 
dodatków socjalnych  - mieszkaniowego i wiejskiego,  a takŜe 
ustalenia regulaminu przyznawania nagród Wójta Gmin y Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dl a których 
Gmina Ustka jest organem prowadz ącym, 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w stosunku do poprzedniej uchwały z roku ubiegłego wprowadziłam 
zmianę dotyczącą przyznawania nagród tj. w zał. Nr 3 § 7 ust. 2 „Nagrodę                
z własnej inicjatywy, moŜe przydzielić równieŜ Wójt Gminy Ustka”. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- jak przedstawiają  się podwyŜki wynagrodzenia dla obsługi. 
W zał. Nr 3 § 7 Regulaminu jest zapis, Ŝe z wnioskiem o przyznanie nagrody 
dla nauczyciela występuje dyrektor szkoły. Czy nie naleŜy rozszerzyć tego 
zapisu o związki zawodowe. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w sprawie wynagradzania obsługi przygotowujemy się na kolejną Sesję. 
Związek zawodowy moŜe zwrócić uwagę dyrektorowi szkoły na konkretną 
osobę Zawsze wnioskującym o nagrodę jest dyrektor jako pracodawca. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- co z dopłatami do dzieci z terenu Gminy uczęszczających do szkół 
miejskich. Mieliśmy otrzymać rozliczenie kosztów. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- otrzymaliśmy z Urzędu Miasta Ustka rozliczenie, które nas nie 
satysfakcjonuje i poprosiliśmy o uszczegółowienie. Jak tylko otrzymamy 
informację , to na najbliŜszych Komisjach  temat  przedstawię. 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- nie mamy szczegółowego rozliczenia poniewaŜ Urząd Miejski złoŜył 
rozliczenie tak jak dotychczas to robiono. Natomiast my chcemy by nam 
pokazano jakie kwoty są na wynagrodzenia, pochodne od wynagrodzeń, inne 
wydatki bieŜące , remontowe .  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyznawania środków na 
wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz  ustalenia 
Regulaminu przyznawania środków na wspieranie doskonalenia 
zawodowego nauczycieli szkół podległych Gminie Ustk a, 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  dowozu do szkół uczniów, wobec 
których Gmina Ustka nie ma obowi ązku zapewnienia 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu l ub zwrotu 
kosztów przejazdu środkami komunikacji publicznej, 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- poinformowała, iŜ od września tego roku  zostanie zmieniony system 
dowozu uczniów do szkół . Prawdopodobnie zostanie ogłoszony przetarg z 
zaznaczeniem, Ŝe przewoźnik będzie świadczył podwójna usługę tj. przewóz 
dzieci do szkół oraz obsługę mieszkańców. Podwójna usługa polegać będzie 
na tym, Ŝe jak podjedzie autobus po dzieci szkolne, to równieŜ  będzie mogła 
wsiąść osoba dorosła  i kupić bilet  na przejazd . 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zasad funkcjonowania stołówek 
szkolnych oraz odpłatno ści za posiłki przygotowywane w tych 
stołówkach, 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, iŜ  w zakresie stołówek  nie ma skutków finansowych              
w budŜecie,  poniewaŜ  z dniem 1 stycznia został wprowadzony rozdział 
„stołówki szkolne” i w tym rozdziale będą miały odzwierciedlenie dochody. 
Będą odpłatności za obiady, z których mogą korzystać dzieci i nauczyciele . 
Dla kaŜdego z nich jest inna odpłatność. Odpłatność za dzieci, które 
korzystają z obiadów z Pomocy Społecznej będzie dochodem tych stołówek. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- podczas wizyty Komisji na stołówce w Objeździe, Pani Dyrektor 
poinformowała, iŜ ma pewne problemy względem Sanepidu. SprzedaŜ 
posiłków byłaby jedną z form dochodów. Być moŜe, Ŝe mało jest to 
nagłośnione. 

 
 
    Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

  - na dzień dzisiejszy głównym podmiotem kupującym jest Ośrodek Pomocy 
Społecznej nie prywatni mieszkańcy, poniewaŜ ludzi nie stać na kupno 
obiadów. Stołówka szkolna  ma ograniczone moŜliwości lokalowe. Problem 
nagłośnienia sprawy nie istnieje. Problemem jest brak zainteresowanych 
kupnem.  
 
 
  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego instytucji kultury za 2007 rok, 

 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka na 
2008 rok, 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, iŜ przedłoŜony projekt uchwały został częściowo 
zmieniony dlatego, Ŝe przyjmujemy pewne zadania do realizacji. Zmianie 
uległa kwota dochodów tj. dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 
506.107 zł. BudŜet gminy po dokonanych zmianach wynosi: dochody 
29.763.441 zł.  
Następnie Pani Skarbnik szczegółowo omówiła w/w projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 

 
 
- projekt uchwały w sprawie  wyra Ŝenia woli na 
współfinansowanie zadania realizowanego przez samor ząd 
Powiatu Słupskiego, 
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr VIII/68/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 15 czerwca 2007 roku w sprawie z ałoŜenia 
Stowarzyszenia Słupskiego Banku śywno ści i finansowania jego 
zadań, 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Rady Gminy Ustka 
Nr XIV/132/2008 z dnia 7 lutego 2008 roku w sprawie  zawarcia 
umowy pomi ędzy Gmin ą Ustka a Starostwem Powiatowym w 
Słupsku, dotycz ącej wspólnego finansowania realizacji robót 
drogowych w zakresie odnowy nawierzchni na drogach 
powiatowych Nr 1115G Wytowno – Bydlino i Nr 1117G u l. 
Bałtycka w Rowach, 

 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
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- projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXII/248/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 roku w spr awie 
ustalenia wysoko ści opłat za zaj ęcie   1 m 2  pasa drogowego dróg 
publicznych, dla których zarz ądcą jest Wójt Gminy Ustka, 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XIV/136/2008 
Rady Gminy Ustka z dnia 7 lutego 2008 roku w sprawi e 
zaciągni ęcia preferencyjnej po Ŝyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gda ńsku na 
sfinansowanie przedsi ęwzięć polegaj ących na „Budowie 
kanalizacji sanitarnej w miejscowo ści Machowino – etap I”, 
„Budowie kanalizacji sanitarnej w miejscowo ści zaleskie – etap 
II”, oraz „Budowie kanalizacji sanitarnej w miejsco wości 
Starkowo”, 

 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 



 18 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalno ść 
Wójta Gminy Ustka, 

 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek Nr 143/11, 
216/3, 165, 18, 17, 228, 300, 31/12, 31/13, 31/14, 31/15, 31/16, 
31/17, 31/18, 31/19, 31/20, 31/21, 31/22, 31/23 i 31/24 i fragmentu 
obszaru zaznaczonego na zał ączniku Nr 2A poło Ŝonych                      
w obr ębie geodezyjnym Wytowno gmina Ustka, 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
-. poinformowała, Ŝe  plany będą wykonywane  geodezyjnymi obrębami, by 
nie było kilkunastu  małych planów. Wyjątek stanowić będą sytuacje, gdy 
inwestor dysponujący duŜą ilością gruntu będzie chciał pokryć koszty planu. 
Wówczas zostanie zawarta umowa trójstronna – Gmina – wykonawca – 
inwestor, przy zastosowaniu stawek max opłat planistycznych.  
Następnie Pani Wójt omówiła wyŜej wymieniony projekt uchwały 
W § 8 pkt. 1 została zaproponowana  10 % stawkę słuŜącą do naliczenia 
jednorazowej opłaty w stosunku do wzrostu wartości terenu w momencie 
zbywania nieruchomości przez obecnego właściciela. Proponuję, 30 % 
stawkę tej opłaty, a wówczas, kiedy będzie naliczana opłata planistyczna, to 
dokonamy wzajemnych rozliczeń.   
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- jestem za tym, by w § 8 pkt 1 wprowadzić 30 %  stawkę opłaty 
planistycznej. 
 

 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w wniosek: 

 
 

 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka poddała pod głosowanie w/w 
projekt uchwały z uwzględnieniem powyŜszego wniosku. 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt  uchwały. 

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki  Nr 80/4             
i części działki Nr 80/5 poło Ŝonych w obr ębie geodezyjnym 
Dębina oraz cz ęści działki Nr 44/2 i 44/3 poło Ŝonych  w obr ębie 
geodezyjnym Podd ąbie  w gminie Ustka, 
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- proponuję  w § 8 pkt 1 wprowadzić 30 %  stawkę opłaty planistycznej. 
 

 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w wniosek: 

 
 

 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 

 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
części obszaru zlokalizowanego w miejscowo ści Przewłoka, 
Gmina Ustka, 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
działki Nr 23/2 poło Ŝonej w obr ębie geodezyjnym Rowy, Gmina 
Ustka, 
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
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- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym Machowino oraz 
części obr ębu geodezyjnego Machowino Le śnictwo, Gmina 
Ustka,  
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym L ędowo, Gmina 
Ustka, 

 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym Wodnica, Gmina 
Ustka,  
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym Rowy, Gmina 
Ustka,  
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały  zmieniaj ący Uchwał ę Nr IX/79/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie 
przyst ąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla cz ęści obszaru poło Ŝonego w obr ębie 
geodezyjnym Przewłoka w gminie Ustka , 

 
 
 

Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr VI/53/2007 
Rady Gminy Ustka z dnia 6 kwietnia 2007 roku w spra wie 
przyst ąpienia do zmiany planu pn. Zmiana miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego cz ęści obszaru wsi 
Przewłoka w gminie Ustka Jednostka Przestrzenna Nr 1”, 
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXV/265/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 roku w spr awie 
przyst ąpienia do zmiany studium uwarunkowa ń i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka dla  cz ęści 
terenów poło Ŝonych w obr ębie geodezyjnym D ębina i Rowy                
w gminie Ustka, 
 
 
 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały                                   
Nr XXXIX/391/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 20 pa ździernika 
2006 roku w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la  
części obszaru poło Ŝonego w miejscowo ści Dębina w gminie 
Ustka , 
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Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXV/266/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia  22 kwietnia 2005 roku w sp rawie 
przyst ąpienia do sporz ądzenia  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek  Nr: 63 , 63/1, 64, 
65, 66, 67, 68, 69, 71, 72, 73, 74, 75, 76, poło Ŝonych w obr ębie 
geodezyjnym D ębina oraz działki Nr 248 i cz ęści działki Nr 17L, 
poło Ŝonych w obr ębie geodezyjnym Rowy w gminie Ustka,  
 

 
Wobec braku głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w  projekt uchwały. 
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Ad. 4.  Informacja w zakresie opieki zdrowotnej na terenie 

Gminy. 
 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła informację na temat opieki zdrowotnej na terenie gminy 
Ustka. 

 PrzedłoŜona informacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 
 Komisja przyj ęła do wiadomości treść informacji przedłoŜonej przez 

Panią Wójt. 
 
 
 
Ad. 5.  Przyj ęcie sprawozdania z działalno ści Komisji za rok 

2007. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji 
- poddała pod głosowanie : 
 
 
- Sprawozdanie z  działalno ści Komisji za rok 2007. 
 
 

Głosowało  -  5 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w sprawozdanie 
zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

  
Ad. 6. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
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- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie kierunków d ziałania 
Wójta Gminy Ustka dotycz ących zawarcia porozumienia 
pomi ędzy Gmina Ustka, a            /*/. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła stanowisko w sprawie kierunków działania Wójta Gminy 
Ustka dotyczących zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Ustka, a /*/        
oraz  stanowisko /*/          .. Zwróciła uwagę na wady zawarte w stanowisku 
spółki . Podkreśliła, iŜ wola jest doprowadzenie sprawy do końca i zawarcie 
ugody zgodnie z przepisami prawa.   
Na ostatniej rozprawie Sąd zasugerował, aŜeby ugoda była pozasądowa               
w zakresie niezwiązanym z przedmiotem sporu . Ugoda powinna być 
zawarta  przed Sadem.  JeŜeli zawarta by została  ugoda pozasądowa , to 
zawsze istnieje niebezpieczeństwo odmówienia wpisu w Księgach 
Wieczystych poniewaŜ  Sąd teŜ bada zgodność   z przepisami. Przepis mówi 
jasno – nieruchomości zbywa się w drodze przetargu i nie ma moŜliwości 
zbycia nieruchomości poza przetargiem, tym bardziej, Ŝe przedmiotem  sporu 
nie są te nieruchomości. 

 PrzedłoŜone stanowisko stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Robert Krupa Radca Prawny 
- przedstawione stanowisko Pani Wójt jest opracowane w uzgodnieniu                   
z zespołem Radców Prawnych i Notariuszem. Zbycie nieruchomości odbywa 
się w drodze przetargu, innej moŜliwości nie ma. Zawarcie ugody w innej 
formie lamie przepis prawa.  
 
  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
 
Głosowało  -  5 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  
w/w stanowisko. 
 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka  w sprawie lokalizacj i elementów 
ameryka ńskiego systemu obrony przeciwrakietowej                            
w Redzikowie koło Słupska. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła stanowisko w sprawie lokalizacji elementów amerykańskiego 
systemu obrony przeciwrakietowej w Redzikowie koło Słupska . 
PrzedłoŜona stanowisko stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w stanowisko. 

 
 
 

- Informacja dotycz ąca działki Nr 150/3 o pow. 510 m 2 poło Ŝonej                      
w obr ębie Przewłoka. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości w/w informację.  
 
 

 
Komisja przyj ęła do wiadomości treść następujących pism: 
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1. Naczelny Sąd Administracyjny  w Gdańsku - postanowienie               
z dnia 19 lutego 2008 roku w sprawie zaŜalenia /*/           na 
postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku              
z dnia 11 października 2007 roku   w przedmiocie odmowy 
dopuszczenia do udziału w sprawie w charakterze uczestnika 
postępowania w sprawie ze skargi Stowarzyszenia Produktów 
Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia” na uchwałę Rady Gminy 
Ustka z dnia 29 września 2006 roku Nr XXXVIII/384/2006                           
w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
postanawia oddalić zaŜalenie. 

 
2. Naczelny Sąd Administracyjny  w Gdańsku - postanowienie               

z dnia 19 lutego 2008 roku w sprawie zaŜalenia /*/         na 
postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku                
z dnia 11 października 2007 roku w przedmiocie odmowy dopuszczenia 
do udziału w sprawie  w charakterze uczestnika postępowania w sprawie 
ze skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej 
„Słupia” na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 roku                           
Nr XXXVIII/385/2006 w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego postanawia oddalić zaŜalenie. 

 
3. Naczelny Sąd Administracyjny  w Gdańsku - postanowienie               

z dnia 19 lutego 2008 roku w sprawie zaŜalenia Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia”  na postanowienie 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku z dnia                        
11 października 2007 roku   w przedmiocie odmowy wstrzymania 
wykonania zaskarŜonej uchwały w sprawie ze skargi Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia” na uchwałę Rady 
Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 roku   Nr XXXVIII/384/2006            
w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
postanawia oddalić zaŜalenie. 

 
4. Naczelny Sąd Administracyjny  w Gdańsku - postanowienie               

z dnia 19 lutego 2008 roku w sprawie zaŜalenia Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia”  na postanowienie 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku z dnia                        
11 października 2007 roku   w przedmiocie odmowy wstrzymania 
wykonania zaskarŜonej uchwały w sprawie ze skargi Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia” na uchwałę Rady 
Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 roku   Nr XXXVIII/385/2006            
w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
postanawia oddalić zaŜalenie. 
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5. Pismo Pani /*/        i Pani /*/         w sprawie urządzenia dróg 

dojazdowych do działek (rejon ulicy Chabrowej, Tulipanowej, 
narcyzowej, Torfowej itd.). 

 
6. Pan /*/                - dotyczy działek rolnych połoŜonych w obrębie 

geodezyjnym Dębina. 
 

7. Wojewódzki Sąd Administracyjny  w Gdańsku - postanowienie               
z dnia 4 stycznia 2008 roku  sprawy ze skargi /*/              na uchwałę 
Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 roku   Nr 
XXXVIII/384/2006 w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego postanawia odrzucić skargę         /*/        

 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
1. - mieszkańcy Osiedla Przewłoka skarŜą się, Ŝe ciśnienie wody jest bardzo 

zmienne, co powoduje , Ŝe ciśnieniowe podgrzewacze wody nie zapalają 
się. 

 
2. – mam informację, Ŝe kierowcy autobusu , którzy mają postój na małej 

pętli nie są uprzejmi wobec dzieci, które chcą wcześniej wsiąść do 
autobusu podczas deszczu. Kierowcy mówią, Ŝe otworzą drzwi jak będzie 
odjazd autobusu. 

 
3. – mieszkańcy wnoszą, by były kursy autobusów w soboty i niedziele. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
– mam informację, Ŝe cały czas odbywały się płukania stacji i od piątku 
powinno być wszystko w normie. 
- w sprawie kursu autobusów w soboty i niedziele wystąpimy do 
przewoźnika , lecz nie moŜna zmusić prywatnego przewoźnika do 
uruchomiania nierentownej linii.  
 
 
Komisja przyj ęła przez aklamację w/w wnioski. 
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Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji                    
o godzinie 13 30  zamknęła  posiedzenie. 

 
  

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
             Przewodniczyła: 
 
Protokołowała                                           Przewodnicząca  Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA 
 
 

 
 

/ * / Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osób fizycznych . 
 
 
/ * / Załączniki, o których mowa w niniejszym protokole dostępne są na wniosek 
zainteresowanego. 
 


